
Vraag over in gesprek aan gaan over kernenergie 
 
Voorzitter, 
 
In Nederland zijn steeds meer mensen die kernenergie als de enige serieuze optie zien om aan de 
doelen van het klimaatakkoord te voldoen. Ik noem hier nadrukkelijk voormalig PvdA minister Ronald 
Plasterk. Ook zijn er steeds meer mensen die zich gaan realiseren dat de windmolens en 
zonneweides waar dit college nu voor kiest, voor een industrie landschap gaan zorgen waar het 
Utrechts landschap definitief mee wordt aangetast. Enkele moties waarin dit college werd 
opgeroepen de mogelijkheden van kernenergie te onderzoeken zijn tot nu toe verworpen, waardoor 
kernenergie op geen enkele manier onderdeel uitmaakt van een mogelijke toekomstige energie 
voorziening of de discussie over de energie voorziening.  
 
 In een interview met het FD van 21 februari geeft de hoofddirecteur van het gerenommeerde 
instituut het KNMI, dat ook nog eens in onze mooie provincie ligt, aan dat Kernenergie veel te snel is 
afgeschreven en dat de kerncentrale bij Borssele moet open blijven om de klimaat doelen te halen.  
 
Onze vraag is nu: 
- Is het college bereid is om in gesprek te gaan met dhr. Van der Steenhoven van het KNMI om te 

horen hoe het KNMI  tegen de inzet van kernenergie aankijkt? 
- Is het college bereid en om te horen van een gerenommeerd instituut wat kernenergie voor de 

provincie Utrecht kan betekenen om de klimaat doelen te halen? 
- Kan het college hier over terug rapporteren aan de Staten wat de uitkomsten van dit gesprek zin 

geweest? 
 
 
 


